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Protokół Nr XL/13 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu  14 sierpnia   2013 r. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 16.00 i trwały do 16.25. 
Nieobecni radni:  Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Marek Niemiec, 
Ewa Odulińska, Rafał Olejnik, Tadeusz Urbańczyk oraz prezydent miasta Tomasz Wantuła. 
 
XL sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w trybie art. 20 ust 3 
ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2013  poz. 
594). 
 
Obrady Rady otworzyła i prowadziła Halina Mińczuk, wiceprzewodnicząca Rady 
Miasta.  
Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformowała, że obrady Rady są prawomocne 
– w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych, a po 
przybyciu kolejnych radnych obecnych było 16. 
Lista obecności  radnych  w załączeniu  do protokółu. 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian. W związku z 
tym obrady Rady przebiegały zgodnie z niżej przedstawionym porządkiem: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie : 

1. zmian w budżecie miasta na rok 2013, 
2. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy  finansowej, 
3. zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

3. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013. 
W dniu sesji  radni otrzymali autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 

 
Halina Mińczuk zwróciła się z pytaniem dot. zmniejszenia wydatków o 20.000,00 zł. 
na zadaniu pn. „PT i przebudowa parkingu przy ul. Sikorskiego”. Jednocześnie 
podzieliła się uwagą, że jej zdaniem inwestycja ta nie została zakończona, gdyż 
nawierzchnia chodnika przy ul. Ligonia nie została wymieniona w całości – do 
wymiany pozostał jeszcze niewielki odcinek.  
 
Krzysztof Szczukocki, kierownik referatu infrastruktury technicznej wyjaśnił, że 
zadanie to zostało zamknięte, a wykazana kwota  20.000,00 zł. to uzyskane 
oszczędności. Uzasadniając częściową wymianę nawierzchni chodnika przy ul. 
Ligonia wyjaśnił, że  był to odcinek, który został uszkodzony podczas prac 
związanych z przebudową parkingu przy ul. Sikorskiego. 
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Halina Mińczuk zwróciła uwagę, że mieszkańcy krytykują tylko  częściową wymianę 
nawierzchni chodnika, gdyż nie jest to długi chodnik i mógł zostać odnowiony w 
całości.  

 
Krzysztof Szczukocki ponownie  podkreślił, że zakres prac zadania pn. „PT i 
przebudowa parkingu przy ul. Sikorskiego” nie obejmował wymiany nawierzchni  
chodnika przy ul. Ligonia, a wykonane prace naprawcze polegały na usunięciu 
uszkodzeń powstałych podczas przebudowy parkingu. Ewentualną naprawę pozostałej 
części chodnika będzie można  przeprowadzić w ramach napraw bieżących. 

 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady Halina 
Mińczuk poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta na rok 2013 wraz z autopoprawką: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(jawne głosowanie odbyło się bez  elektronicznego systemu, gdyż został on przekazany do 
okresowej konserwacji ) 
 

Uchwała Nr XL/488/13  
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 14 sierpnia 2013r.     

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. 
 

Radni nie wnosząc żadnych uwag podjęli uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(jawne głosowanie odbyło się bez  elektronicznego systemu, gdyż został on przekazany do 
okresowej konserwacji ) 
 

Uchwała  Nr XL/489/13  
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 14 sierpnia 2013r.                         

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 
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Projekt uchwały uzasadniła Joanna Hariasz, skarbnik miasta. 
(pisemne uzasadnienie dołączone do projektu uchwały)  

 
Grzegorz Peczkis poprosił o informację na temat realizacji ustaleń podjętych w dniu 
26 lipca, na spotkaniu zespołu roboczego z udziałem między innymi  wiceprezydenta 
miasta i dyrektora SP ZOZ. Na spotkaniu poruszono kwestię ewentualnego 
zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie zmian niezbędnych do utworzenia oddziału 
opieki paliatywnej. Decyzję w tej sprawie  miała podjąć Rada Miasta na sesji zwołanej 
w ciągu 14 dni od spotkania.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, poinformował że  dyrektor  SP ZOZ wystąpił  z 
wnioskiem o przekazanie kwoty  1 680 000 zł. na sfinansowanie prac związanych z 
przeniesieniem oddziału neurologii do budynku szpitala w Koźlu. Na spotkaniu 
zespołu dyskutowano możliwości sfinansowania z budżetu miasta tego zadania, pod 
warunkiem podpisania przez starostę listu intencyjnego, w którym dyrektor SP ZOZ i 
starosta zobowiążą się do dostosowania byłego oddziału neurologii do potrzeb 
oddziału opieki  paliatywnej. Na dzień dzisiejszy starostwo nie zaakceptowało listu 
intencyjnego w formie zaproponowanej przez Gminę, stąd chwilowe wstrzymanie prac 
związanych z rozpatrzeniem przez Radę Miasta wniosku o przyznania kwoty  
1 680 000 zł na ww. zadanie. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady Halina 
Mińczuk poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2. 
(jawne głosowanie odbyło się bez  elektronicznego systemu, gdyż został on przekazany do 
okresowej konserwacji ) 
 

Uchwała Nr XL/490/13 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 14 sierpnia 2013r.     

 
zmieniająca uchwałę   

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego    
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
Ad. 3. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Halina Mińczuk  poinformował, że zamyka  XL 
sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca  obrad 
Halina Mi ńczuk   

 
Sesja zakończyła się o godz. 16.25. 
Protokółowała H. Olkowska 
 


